
Reunió ordinària de la Junta de l’AMPA de l’Escola Ferran Sunyer 

Assistents: Anna, Natxo, Anouk, Suzanne, Eliza, Josep, Miriam, Xènia, Núria. 

Data: 13 de maig de 2020 

Hora: 17-19 h 

Lloc: Casa 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Extraescolars: 

● casal d’estiu 
● extraescolar anglès 2020-21 
● ajut presencial per inscripcions extraescolars 
● recollida de material personal de la escola (patins) 

2. Problemes con enviar correus des de les comptes del AMPA.  
3. Diners de sisè. 
4. Canvi de compte bancaria. 
5. Ajuts per les AFAs/AMPAs. 
6. Reunió delegats-direcció. 
7. Club de lectura. 
8. Concurs d’idees. 
9. Campanya Confinem els cotxes. 
10. Reunió amb direcció. 
1. Torn obert de paraula. 

 
1. Extraescolars. 
S'ha confirmat el casal d'estiu i les activitats extraescolars d'AEE per al curs 2020-21. De totes 
maneres, no està clar com es duran a terme atès que la situació actual pot afectar el nombre de 
participants, espais, etc. La setmana que ve l'àmbit d'extraescolars es posarà en contacte amb 
Cristina per veure si hi ha novetats. 
 
AEE ha comunicat que retornarà la quota proporcional del segon trimestre a les famílies. 
 
Hem mirat els pros i contres de oferir el extraescolar d'anglès el curs que ve. Finalment, s'ha 
decidit seguir endavant amb el extraescolar d'anglès ofert per l'AMPA, ja que l'avaluació d'aquest 
curs ha estat molt positiva. S'ha parlat amb Wise Words i estan disposades a fer el que calgui per 
seguir el curs 2020-21 ajustant-se a les recomanacions de salut amb tota la flexibilitat necessària. 
Des de l'AMPA es veurà si hac falta modificar el preu de l'activitat. A més, s'haurà de fer una llista 
de dubtes que poden tenir les famílies sobre com es desenvoluparà la activada donada la situació 
actual. També cal parlar amb l'escola pel tema dels espais. 
 
S'obriran les inscripcions quan es pugui. En principi, es farà una preinscripció sense cobrar per 
reservar la plaça. 
 
Hem preguntat a l'escola sobre la possibilitat de recollir material personal, com els patins, de 
l'escola. En principi, l'escola no es pot obrir. Quant canvia la situació, els avisarem a les famílies 
perquè puguin anar a recollir les coses. 
 
2. Problemes con enviar correus des de les comptes del AMPA. 



Diversos comptes de correus no funcionen correctament. Els missatges arriben però no es poden 
enviar. Sembla ser un problema amb les adreces vinculades al compte de gmail. Cadascú ha de 
mirar-lo per veure si es pot solucionar. 
 
3. Diners de sisé. 
Com que no hi haurà festa per als de sisè aquest any, han decidit regalar un llibre a cada alumne i 
alumna. Els 450 € pressupostats per a la festa aniran per cobrir el cost del regal. Les famílies de 
sisè pagaran el que falta. Una idea és que l'escola ho pagarà amb la part proporcional del 
cobrament de materials que ha de tornar a les famílies. Però a el dia d'avui 12 famílies ja han 
ingressat els diners en el compte de l'AMPA. Ja es veurà com es pagarà i si cal tornar-los diners a 
les famílies, es farà en efectiu per evitar la despesa de devolucions del banc. 
 
Estem tots d'acord en donar-los a les famílies de sisè els diners pressupostats. A més, l'AMPA 
proporcionarà els 80 € per a la orla com cada any. 
 
4. Canvi de compte bancaria. 
Actualment hi ha 8300 € en el compte de Banc Sabadell i 1800 € en efectiu. 
 
Fa un temps que estem buscant una solució a les despeses generades pel compte a Banc Sabadell. 
Anouk s'ha posat en contacte amb FaPac però no ens poden ajudar amb aquest tema. 
 
Suzanne i Anouk havien quedat per parlar amb algú de el banc per veure si es podien renegociar 
les condicions, però just va començar el període de confinament. Així que Anouk l'ha seguit 
treballant per correu electrònic. 
 
El banc ha decidit ofert canviar a un compte amb millors condicions. Les despeses per devolucions 
(3 € cada devolució) no canviaran però s'eliminaran les comissions per transferències i les 
despeses de manteniment. 
 
Al juny, aniran Anouk i Suzanne a parlar en persona i canviar els noms del compte. En principi, es 
mantindrà el mateix número de compte. En algun moment, tots els membres de la junta hauran 
de signar per mostrar que estan conformes amb el canvi de compte. 
 
5. Ajuts per les AFAs/AMPAs.  
Hi ha mirar bé. D'altra banda, cal tornar a presentar els papers per a les subvencions ja que el 
confinament ha canviat els imports. Júlia ja està al tant i ella i Anouk estan en això. 
 
6. Reunió delegats-direcció. 
S'ha presentat un full de dubtes i preguntes de les famílies a l'escola. Dani les contestarà en els 
pròxims dies. Després es veurà si fer una reunió o no. En tot cas, la reunió hauria de ser després 
del període de preinscripcions. 
 
7. Club de lectura. 
S'ha aturat pel confinament. Des de l'AMPA s'ha avaluat de forma molt positiva. Caldria fer una 
enquesta i / o reunió amb les famílies que han participat per veure com volen seguir el curs que 
ve. En principi, seguirem amb l'activitat. 
 
8. Concurs d’idees. 
S'ha decidit seguir endavant amb el concurs d'idees. Caldria fer la convocatòria i concretar les 
dates. Es farà una reunió de l'àmbit de Repensing per veure com organitzar-ho. 
 
9. Campanya Confinem els cotxes. 



Tots estem d'acord en unir-nos a la iniciativa. Anna omplirà el formulària en nom de la junta. 
 
10. Reunió amb direcció. 
Una vegada que acabi el període de preinscripcions, preguntarem a direcció si volen fer una 
reunió amb l'AMPA per parlar de la situació actual i el curs que ve. 
 
11. Torn obert de paraula. 
No s'ha tractat cap altre tema. 


